
Звіт Комітету Початкового Табору (ПТ) 2018/19 року  

Голова: Пл. Сен.  Петруся Паславська СП 

Члени:  Пл. Сен.  Христя Козак, Ореста Білоус, Христя Сенторе,  Дарка Ратті, Маргарета Нич, Марта 

Попович, Роксолана Кизик, Тамара Тершакович 

  

• Комітет комікував електронною поштою ta телефонною конференцією. 

• 23 січня 2019 р. на адресу курінни Марти Левко було надіслано електронний лист із проханням 

2-3 Спартанки керувати ПТ з пропозицією заплатити їм так, ніби за 3-тижневий табір. Не було 

відповіді. 

• 13 лютого 2019 р. Перший електронний лист до комітету Початкового Табору (PT) "Заклик до 

дії" було надіслано. Тамара Тершаковеч знову взяла роль реєстратора. 

• До 3 березня у нас було 8-9 виховників у списку, і ми обговорювали потенційні коменданати, 

не отримуючи жодних зобов'язань. 

• 27 березня у нас було 9 учасників, які підписалися ПЕРЕД Дня початку реєстрації 1 квітня. Це 

було проблемою, і її потрібно обговорити через несправедливість. 13 вихоників намагалися на 

8 місця. 

• 4 квітня Нашою першою телефонною конференцією було перегляд кандидатури в Булавi. 

• 24 квітня Тамара Т повідомила, що у нас зареєстровано 20 учасників, і  ми не можемо 

прийняти більше   дітей через брак місця.    Сt. Пл. Іра Перхалюк погодилася бути 

коменданткою ПТ. 

(44 повідомлення в темі між членами комітету з 13 лютого по 25 квітня 2019 року) 

• 2 травня ми звернулися до Дарки Патті з ОТК щодо листа до Тараса Попеля, керівника ОТК, 

якого 6 тижнів тому було надіслано про це обмеження. Було запропоновано орендувати 

тимчасовий будинок (“trailer”) щоб отримати додаткові кімнати  для учасників,  і для булави на 

один тиждень.  але ця пропозиція була відхилена. 

• 3 травня від Т. Попеля надійшла негативна відповідь. Для прозорості, цей лист був надісланий 

всім членам комітету ПТ, а також нашій курінні, Ірці Савчин. Це була її ідея / пропозиція 

розмістити хлопців у таборі для новакiв з власними братчиками, а потім приєднатися до 

звичайного ПТ табору для програми. Дякуємо Ірці за вирішення нашої проблеми !!! 

• 19 червня .Друга телефонна конференція відбулася. Маргарета Н. надіслала булаві листи про 

прийняття. 

• 21-27 липня 2019 року .  Одна тура ПТ успішно відбулася на ВТ під проводом комендантки Сt. 

Пл. Іра Перхалюк з 12 командою / булавою та 22 учасниками.  

• 24 липня на виїзді на ферму коней допомогли: Талія Даниш, Кікі Зініч, Тамара Олексій, 

Роксолана Кизук, Христя Cентoрe. Дякуємо Вам за допомогу! 

 Mи цінуємо керівництво наших попереднuх  комендантів та членів комітету Пл. Сен. Ореста Білоус 

Олексі  Xpuctia Kozak,  та Христя Cентoрe, які допмагали готувати нову команду.  

Також щира подяка всім членам цього комітету та членам нашого куріну за співпрацю та роботу, 

щоб цей табір знову став успішним у його 25-му році! 



 

СКОБ! 

 Додано дня 17-ого жовтня, 2019р. 

 Пл. Сен. Петруся Паславська СП  

За комітет ПТ 

 

 



 

 



 

 


